
Sprawozdanie z prac Komisji Dróg, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego za  

Grudzień 2020 r. 

 
 

Komisja w miesiącu grudniu obradowała w dniach 3,7,9,17 i 29 12.2020.                                                                      

Spotkanie 3 i 7 12 2020 były poświęcone analizie projektu budżetu na rok 2021 w zakresie 

komisji.  

Zaproszeni pracownicy  urzędu szczegółowo omówili działy w obrębie działań komisji. 

Omówiono działy:600,710,750,754,900 w zakresie wydatków inwestycyjnych, wydatków 

remontowych, zakupu usług pozostałych czy dotacji celowych w 2021  roku. Po dyskusji 

komisja sformułowała  wniosek do Komisji Budżetowej o wskazanie możliwości finansowania 

zadań w dziale 600 projektu budżetu na 2021 na zadanie: Budowa ul. Różanej i Storczykowej 

w Kątach Wrocławskich oraz przebudowy ul. Krótkiej w Kątach Wrocławskich. 

Komisja zapoznała się z pismami w obrębie komisji: 

1. Pismo kierowane do Komisariatu Policji dotyczące porzuconych pojazdów na terenie miasta 

i gminy Katy Wrocławskie, 

2. Pisma w sprawie zanieczyszczania pasa drogi gminnej Smolec -Jaszkotle. 

3. Pismo kierowane do Komendy Miejskiej Policji dotyczące zwiększenia kontroli prędkości 

pojazdów na terenie miasta Kąty Wr, 

4. Pismo kierowane do Komendy Miejskiej Policji dotyczące kontroli ruchu samochodów 

ciężarowych w miejscowości Krzeptów, 

5.Pismo kierowane do Starostwa Powiatowego, Wydział Dróg i Transportu dotyczące poprawy 

bezpieczeństwa na drodze  2022D w Smolcu, 

6. Pismo kierowane do Ochotniczej Straży Pożarnej w Zachowicach, 

7.Pismo kierowane do komendy Miejskiej Policji dotyczy kontroli ruchu samochodów 

ciężarowych w miejscowości Krzeptów. 

8.Pismo kierowane do Starostwa Powiatowego dotyczące poprawy bezpieczeństwa na drodze 

2018D.Komisja zapoznała się z informacją w zakresie funkcjonowania Gminnej Komunikacji 

Autobusowej w 2020 r. i planów na rok 2021. 

 Komisja 7.12.2020 sformułowała następujące wnioski: 

O przedstawienie informacji w zakresie wymagań dotyczących taboru, jakie wykonawca usługi 

musi spełnić w celu realizacji zamówienia.(Grzegorz Kołcz) 

 O znalezienie możliwości bezpośredniego skomunikowania miejscowości Kębłowice                    

z Kątami Wrocławskimi(Beata Czuchrowska i Gabriela Feldman) 

O umieszczenie w gazetce „Kątem Oka” oraz w teczce ABC nowego mieszkańca informacji       

o prawidłowej formie adresowania.(Beata Czuchrowska) 

O sprawdzenie i rozwiązanie problemu związanego z prowadzoną działalnością firmy Kop-

Trans w Skałce na ul. Łąkowej.(Gabriela Feldman) 

Dnia 9.12.2020  komisja obradowała nad następującymi punktami: 

 Informacje dotyczące  paragrafu 60016/6050 "Modernizacja poboczy dróg- chodniki i 

nakładki asfaltowe". 

Informacja o posiadanych dokumentacjach technicznych dla realizacji zadań drogowych. 

Zapoznano się z inwestycjami zgłoszonymi przez wydział Dróg i transportu jako propozycje 

na rok 2018,2019,2020. 

Zapoznała się z uzasadnieniem wydatków zaplanowanych w projekcie budżetu na 2021 r.  

w za- kresie dotacji do kolejowych przewozów pasażerskich. 

Komisja sformułowała wniosek: 

O wykonanie projektów technicznych nakładek asfaltowych do realizacji w 2021 roku                    

w miejscowościach: 

1. Kębłowice ul. Radarowa, 



2. Samotwór ul. Polna, 

3. Sośnica dojazd do dz. nr 119, 

4. Jurczyce droga do oczyszczalni ścieków. 

 

Dnia 17.12.2020 komisja zajmowała się głównie sprawami bieżącymi oraz rozpoczęła prace 

nad planem pracy komisji DBiPP na rok 2021.Członkowie komisji podali zagadnienia, które 

powinny wystąpić w planie pracy komisji. Zapoznała się z pismami : 

 

1.Zapytanie kierowane do Gminy Kobierzyce w sprawie wiaduktu drogowego w m. Ślęza, 

 2.Wniosek kierowany do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad 

o zaplanowanie środków finansowych na budowę kładki dla pieszych w Kątach 

Wrocławskich 

3.Odpowiedź na wniosek Komisji Dróg, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego. 

4. Scan pisma dot. poprawy bezpieczeństwa na drodze nr 347 w Pietrzykowicach 

5.Pismo DSDiK dotyczące poprawy bezpieczeństwa ruchu na drodze wojewódzkiej nr 347         

w   m. Pietrzykowice 

6.Z petycją mieszkańców ul.Różanej i Storczykowej. 

Komisja obradowała na temat wniosku Wydziału Dróg i Transportu o przebudowę ul 

Przemysłowej w Kątach Wrocławskich pod punkt ważenia pojazdów. Wniosek otrzymał 

negatywną opinię    (7 przeciw 1 za,1 wstrzymujący się). 

Dnia 29.12.2020 komisja spotkała się ,aby zaopiniować uchwałę: 

W sprawie wprowadzenia opłaty targowej oraz określenie wysokości stawek opłaty targowej      

i sposobu jej poboru na terenie miasta i gminy Kąty Wrocławskie.  

Opinia komisji jednogłośnie pozytywna. 

Komisja wyznaczyła spotkanie na dzień 21.01.2021. 
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